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W sobotę, 10 lutego, mieszkańcy Płyćwi w końcu mogli cieszyć się z nowego,
funkcjonalnego obiektu. Otwarcie nowoczesnej świetlicy wiejskiej, która jest jednocześnie
remizą strażacką, to wynik determinacji i zaangażowania lokalnego samorządu oraz
społeczności gminnej.

Od dawna remiza strażacka w Płyćwi wymagała modernizacji i odnowienia. Jej zniszczone mury oraz
ograniczone możliwości nie spełniały już potrzeb dynamicznie rozwijającej się społeczności.

– Byłem świadkiem tego, jak bardzo lokalna społeczność starała się, żeby ten obiekt powstał – mówi
wójt Andrzej Mozga. – Mieszkańcy bardzo chcieli mieć wspólną przestrzeń. Te drzewa i krzewy
wokół ogrodzenia posadzone zostały rękami mieszkańców Płyćwi, którzy już kilka lat temu zaczęli
dbać o kupiony pod świetlicę teren. w ten sposób powstał także plac zabaw, a później altana i
siłownia. Świetlica, w której swoje miejsce mają i panie z KGW, i strażacy z OSP, jest spełnieniem
marzeń nie tylko mieszkańców Płyćwi, ale także spełnieniem moich marzeń i całego samorządu.



Więcej o nowej świetlicy w Płyćwi w papierowym "Głosie" z 15 lutego.
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